
Havnegudstjeneste i teltet 

 
Søndag den 10. juli var jeg til havnegudstjeneste i det store telt på 

Hou Havn. Der var mange mennesker, og det kan jeg godt forstå, 

for det var en dejlig formiddag, med god musik og en varm og 

eftertænksom prædiken af vores præst Hanna Nissen, som bl.a. 

sagde følgende: 

I skal høre nogle vise ord – i hvert fald lige her i begyndelsen, for 

jeg indleder lige med et lille citat, der lyder sådan her: 

”Tid det er noget, jeg kan give mig. Jeg kan også tage mig den. Jeg 

kan tilmed give den til andre mennesker. Faktisk er Tiden noget af 



det smukkeste, man kan give et andet menneske. Og det vigtigste. 

Den tid, man skal give, er den gode tid. Ikke den dårlige tid. Man 

må være kvalitets- og kvantitetsbevidst. Jeg kan også gå den 

modsatte vej og slå Tiden ihjel. Det er der faktisk nogle mennesker, 

der gør. Ikke bare skal de have Tiden til at gå – selv om de ikke 

ved, hvor den skal gå hen. Men de slår den også ihjel. Men sådan 

er vores liv så forskellige. 

 

Læs hele prædiken her. 

 

21-07-2016/Kirsten Moric 
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